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ZAPISNIK  
SA 18. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 27. siječnja 2025. (ponedjeljak) s početkom u 16,30 sati u prostorijama MO Banderovo, 
Rudolfa Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Siniša Malčić, predsjednik VMO  
- Velimir Horvat, zamjenik predsjednika VMO 
- Saša Beslemović, član VMO 
- Danijel Simčić, član VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice VMO Banderovo održane 16. prosinca 2024.godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća MO Siniša Malčić i predložio slijedeći dnevni red kako slijedi: 

 
DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje Izvještaja o radu Vijeća MO Banderovo za 2024. godinu  
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 

AD – 1  
Predsjednik Vijeća MO je nazočnim članovima obrazložio Izvještaj o radu za 2024. godinu, koji su sve 
programi održani i koliko je za njih utrošeno.    
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i jednoglasno su usvojili Izvještaj o radu Vijeća MO 
Banderovo za 2024. godinu. 

 
AD – 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1  
U Vukovarskoj ulici kod kbr. 19 i 23 te kod autobusnog stajališta napravljene su rampe za invalide, ali 
zbog prevelike kosine opasno je za prolaz invalidskim kolicima, a kod trafo stanice je krivo postavljeno, 
pa se zapinje. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Uputiti primjedbu Rijeka plus. 
 
 



 
AD – 2 – 2 
U Ulici Braće Branchetta kod kbr. 44 i 40 bili su postavljeni dva usporivača prometa, ali su uklonjeni 
prilikom izvođenja radova na zamijeni asfaltne podloge, a nisu vraćeni nakon završenih radova. 
 

Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. Proslijediti zahtjev - požurnicu Rijeka plus. 
 
AD – 2 – 3   
U Ulici Braće Branchetta kod kbr. 21 i 23 ima nekoliko udarnih rupa na kolniku koje treba sanirati.   
 

Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Rijeka plus. 
 

AD – 3 – 4 
U Ulici Rudolfa Tomšić kod kbr. 40 postavljen je prije par godina usporivač prometa koji je olabavljen i 
trebalo bi ga učvrstiti. Osim toga potrebno je postaviti još jedan usporivač prometa i to kod ulaza/izlaza 
u Grafičko kemijsku srednju školu, jer vozila idu prevelikom brzinom. 
 

Zaključak: 

 Vijeće je primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Rijeka plus i Komunalnom sustavu. 
 

AD – 3 – 5 
Zbog velikih brzina vozila nesavjesnih vozača koja prolaze ulicama: Braće Branchetta i Vukovarska 
potrebno je postaviti kameru za mjerenje brzine, a radi sigurnosti ostalih sudionika u prometu. 
 

Zaključak: 

 Vijeće je primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Komunalnom sustavu i Policijskoj upravi 
PGŽ. 
 

AD – 3 – 6 
U Ogulinskoj ulici (Corrado Ilijasich) kod dječjeg parka, a između stepenica koje vode prema Tehničkom 
fakultetu nalazi se pješački prijelaz koji je nepregledan i potrebno ga je izmjestiti za par metara niže te 
postaviti prometno ogledalo na izlasku iz Ogulinske ulice gdje se nalazi parkiralište.  
 

Zaključak: 

 Vijeće je primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Komunalnom sustavu i Rijeka plus. 
 

AD – 3 – 7  
Na području Banderova kao i u cijelom gradu obzirom na konfiguraciju tla u Rijeci, problem su parkirna 
mjesta. Potrebno je ispitati mogućnosti izgradnje parkirališta na nekim lokacijama koja bi bile prikladne, 
ali je potrebno provjeriti vlasništvo tih čestica kao i namjenu istih prema GUP-u i DUP-u. 
 

Zaključak: 

 Vijeće je primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Komunalnom sustavu i Gospodarenju 
imovine. 

 

AD – 3 – RAZNO 
AD – 3 – 1  
Predsjednik Vijeća MO izvijestio je vijećnike da je za četvrtak, 30. siječanj u Gradskoj vijećnici sazvana 
29. (tematska) sjednica Odbora za komunalno gospodarstvo s početkom u 13,00 sati. Na dnevnom 
redu je gospodarenje otpadom i održavanje zelenih površina. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Sastanku će prisustvovati predsjednik Vijeća MO. 
 
Sjednica je završila u 18 sati. 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 2 (dvije) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                            Predsjednik Vijeća MO: 
                       Đulijana Desanti                                                                             Siniša Malčić  

 


